
Atenţie!!! Dacă ai citit acest buletin şi te-ai simţit zidit sufleteşte, ia-l şi dă-l unui prieten 
care are nevoie de Dumnezeu. �u-l arunca sau nu-l lăsa uitat pe vreun raft din camera ta! 

 

      Ulcior de pământ 
 
 

Ştiu că nu vedeţi în mine 
decât un ulcior de pământ 
şi ce-aţi putea vedea mai mult 
decât ceea ce sunt?  
 
Uşor pot deveni cioburi 
victimă bâtelor voastre 
ştiu bine, dar totuşi stau 
cu fruntea sus spre astre. 
 
De spargeţi ulciorul 
cu bâta ce doboară 
îmi veţi elibera deodată 
lumina mea interioară. 
 
Ştiu că nu vedeţi în mine 
decât un banal ulcior de pământ 
dar în adâncul inimii ascund 
lumina Celui Sfânt. 
 
  Petru Lascău 
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SERVICIILE BISERICII  
   DUMI�ICĂ : 9 - 12 Serviciu divin 
                        18 - 20 Serviciu divin 
   MARŢI :        18 - 20 Seară de rugăciune 

   JOI :               18 - 20 Serviciu divin 
   SÂMBĂTĂ:    18 - 20 Seara de tineret 

    Ştiaţi că… 
• ... atunci când cantitatea de apă din corpul omenesc este redusă cu 1%, omului îi va fi sete, iar 
dacă este redusă cu 10%, va muri? 

• ... creierul uman este alcătuit din două emisfere: emisfera dreaptă, care controlează partea 
stângă a corpului, şi emisfera stângă, care controlează partea dreaptă a corpului? 

• ... înălţimea omului variază zilnic? Dimineaţa suntem cu un centimetru mai înalţi decât seara, 
întrucât cartilagiile de la încheieturi se tasează pe parcursul zilei. 

Să ne rugăm  
  pentru… 

Vă stăm la dispoziţie pentru nevoile 
dumneavoastră spirituale: 

 

Pastor �elu Filip:  tel. 0745-306431 

Prezbiter Sandu Guler: tel. 0722-510842 

Prezbiter Doru Hriscu: tel. 0768-108583 

Diacon Romică Florescu: tel. 0721-644073 

Diacon Flavius Măguran: tel. 0740-450238 

Diacon Eusebiu Stănilă: tel. 0722-800691 

♦  … cei care vestesc Cuvântul Domnului la 
Poarta Cerului – indiferent că sunt musafiri invitaţi sau 
fac parte din biserica noastră, Dumnezeu să îi umple de 
înţelepciune şi har în vorbire şi să Se folosească de ei 
pentru a dărui hrană sănătoasă poporului Său. Să-i 
susţinem în rugăciune pentru a putea avea o trăire curată 
înaintea Domnului, sub călăuzirea Duhului Sfânt şi 
biruitoare asupra ispitelor cu care diavolul încearcă să-i 
abată de la lucrarea sfântă şi folositoare pe care o fac. Să 
ne rugăm de asemenea pentru familiile lor, ca prin ele 
Domnul să le asigure sprijin şi binecuvântări, şi 
împreună cu toţii să ne bucurăm de o creştere spirituală 
adevărată a bisericii noastre. 
 

“Căci ochii Domnului sunt peste cei neprihăniţi şi 
urechile Lui iau aminte la rugăciunile lor.”  

(1 Petru 3:12a) 

Colectivul de redacţie:   
 

Teo Laze, Dana Popa, Ramona Codrea, Andreea Homoşdean, Andreea 
Fiţ, Corneliu Hepeş.  

 

Pentru materiale, sugestii şi propuneri, aşteptăm să ne scrieţi la adresa de e-mail 
buletin.duminical@yahoo.com  

 “O poartă deschisă către ceruri” 

 Un punct de vedere 
 

BISERICA POARTA CERULUIBISERICA POARTA CERULUI  
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S e vorbeşte mult despre ce trebuie să facem, despre cum trebuie să 
fie lucrurile, dar în final rămânem doar cu teoria, de practică fiind 

alţii responsabili. Ne ferim să vorbim despre ceea ce suntem deja, nu mai 
suntem capabili să ne confruntăm cu adevărul despre noi înşine, păcatul fiind 
un capitol uitat şi demodat. Dacă vorbim despre păcat, neglijenţă şi nepăsare 
faţă de lucrurile spirituale, riscăm să fim catalogaţi, chiar de unii dintre fraţii 
noştri, drept înguşti la minte şi depăşiţi de vremurile actuale.  

Curentul lumii acesteia ne duce cu el, iar mulţi dintre noi nu 
ripostează cu nimic. Alergăm după aceleaşi lucruri ca şi lumea, ne plac şi ne 
dorim aceleaşi lucruri - confort, carieră, bani, frumuseţe – şi uităm de versetul 
care ne avertizează: „Căci tot ce este în lume: pofta firii pământeşti, pofta 
ochilor şi lăudăroşia vieţii, nu este de la Tatăl, ci din lume” (1Ioan.2:16).   

De multe ori lucrurile nu sunt ceea ce par, tocmai pentru că ieşim în 
faţă cu ceea ce ar trebui să fim şi nu aşa cum suntem cu adevărat. Ne 
comportăm ca nişte oameni corecţi şi altruişti până în momentul în care ni se 
cere să facem dovada a ceea ce ne pretindem. Şi în acel moment arătăm cine 
suntem de fapt şi cât de mult ne pasă. A ne arăta aşa cum suntem şi a ne 
asuma propriile greşeli nu este un semn de slăbiciune, ci unul de putere. Ne 
va ajuta să ne schimbăm, să progresăm spiritual şi, mai ales, ne va scuti de a 
mai juca teatru.  

Dar, acesta e doar un... punct de vedere. 
                                                                                                 Ramona C. 
 
 

„Căci tot 

ce este în 

lume...  

nu este  

de la Tatăl, 

ci din 

lume.”   
1Ioan 2:16 
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Urăm “La Mulţi 

Ani!” în umblarea cu 
Domnul celor care îşi 
serbează ziua de   
naştere săptămâna  
viitoare: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Luni, 29 noiembrie  
 

  Dorina GiuchiciDorina GiuchiciDorina GiuchiciDorina Giuchici    
    
Marţi, 30 noiembrie 
 

  D’alecia BoartăşD’alecia BoartăşD’alecia BoartăşD’alecia Boartăş 
 
Miercuri, 1 decembrie 
    

        Anca DedanAnca DedanAnca DedanAnca Dedan    
        Alex DumaAlex DumaAlex DumaAlex Duma    
        Cătălin RusCătălin RusCătălin RusCătălin Rus    

 
Joi, 2 decembrie 
 

  Rahela CiobanuRahela CiobanuRahela CiobanuRahela Ciobanu    
        Virgil MihuŃVirgil MihuŃVirgil MihuŃVirgil MihuŃ    

        Roxana PaşcalăuRoxana PaşcalăuRoxana PaşcalăuRoxana Paşcalău    
 
Vineri, 3 decembrie 
 

  Debora BoartăşDebora BoartăşDebora BoartăşDebora Boartăş    
        Crăciunel ZlătaruCrăciunel ZlătaruCrăciunel ZlătaruCrăciunel Zlătaru    

    
Sâmbătă, 4 decembrie 
 

        Lucia IvanLucia IvanLucia IvanLucia Ivan    
    

 “Domnul va sfârşi 
ce a început pentru voi. 
Doamne, bunătatea Ta 
ţine în veci; nu părăsi 
lucrările mâinilor 
Tale.” (adap. Ps.138:8) 

 

     

Întrebarea săptămânii 
 

Ce i-aţi spune unui prieten  

care v-ar spune că nu există Dumnezeu? 
 

                                    
? I-aş spune că se înşeală amarnic. L-aş îndruma să 

privească mai mult în oglindă şi va vedea că nu este 
doar un „sac de ciment” ci o făptură minunată care nu 
a apărut la întâmplare. Aşa cum un ceas care 
funcţionează cu precizie nu se poate spune că a apărut 
pur şi simplu, tot aşa nici noi şi întregul Univers nu 
suntem o întâmplare, ci toţi am fost făcuţi de Dumnezeu, 
Creatorul Suprem. (Angela, 17) 

 
? Indiferent de ceea ce crede el, Dumnezeu oricum există. 

Este o risipă să-şi petreacă cei câţiva ani de viaţă 
negând existenţa unui Dumnezeu care este veşnic. Cei 
care nu cred se încăpăţânează să-L afle pe Dumnezeu pe 
o cale de cunoaştere umană, cerând mereu dovezi şi 
argumente care să le satisfacă cerinţele lor raţionale. 
Dumnezeu însă se descoperă prin Revelaţie iar aceasta 
nu poate avea loc în inima şi mintea unui om decât prin 
Duhul Său. Cei care nu înţeleg acest lucru rămân 
înafara credinţei şi prin urmare, departe de Dumnezeu. 
(Andreea, 25) 

 
? I-aș spune că există, că El este creatorul lumii acesteia 

și că dacă s-ar uita în jur ar putea să își dea seama de 
aceasta. Dumnezeu există. Știu acest lucru pentru că a 
salvat viața mea, El m-a scos dintr-o viaţă întunecoasă 
la o viaţă plină de lumină. (Sefora, 28) 

 
? Argumentul meu e unul simplu şi anume că fiecare om 

are în el o nevoie de a se închina la o fiinţă suprana-
turală. <u putem avea o nevoie care să nu existe. Asta 
înseamnă că acea fiinţă supranaturală există. Iar dacă 
există, ea trebuie să aibă şi atribute supranaturale. 
Această fiinţă este Dumnezeu. Dovada cea mai 
puternică a acestei realităţi este Isus Cristos. Isus 
Cristos nu poate fi contestat datorită imensei cantităţi de 
dovezi istorice, iar Isus a spus şi a dovedit că există 
Dumnezeu. (Matei, 29) 

 
? Ce rost are această viață fără existenţa unui Dumnezeu? 

Îl îndemn să se uite în jurul său și să încerce să-L vadă. 
În viața mea acest Dumnezeu a făcut minuni dovedindu-
mi astfel că există. (Andreas, 28) 

 
                                           ... rubrică realizată de Andreea F. 
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Experienţe cu sens 
 

Mărturisesc măreţia şi atotputernicia Lui!... 

NNNN    
u am cuvinte îndeajuns să-I 
mulţumesc lui Dumnezeu 

pentru că a ales momentul potrivit din viaţa 
mea să demonstreze că El este Medicul 
Suprem. Dacă în urmă cu 17 ani nu eram 
decât un copil bolnav de inimă, care 
depindea de părinţi şi de medici, astăzi sunt 
fiica Domnului, dependent de El şi 
vindecată pe deplin.  

La vârsta de 10 ani am fost 
depistată cu prolaps de 
valvă mitrală şi 
internată în spital 
pentru investigaţii şi 
tratament. A urmat o 
perioadă îndelungată de 
tratament zilnic. Au 
trecut anii şi continuam 
să iau tratament, acum 
şi pentru hipertensiune, 
perioadă în care se 
impunea cât mai puţin 
efort fizic. Am ajuns studentă şi am început 
să neglijez a mai lua medicamente; îmi 
aminteam doar la insistenţele mamei mele. 
În toţi aceşti ani nu am încetat să cer cu 
insistenţă lui Dumnezeu să se atingă de 
mine, nădăjduind într-o vindecare. Încetul 
cu încetul am început să mă simt tot mai 
bine, în mod paradoxal, deoarece eu 
neglijam tot mai mult tratamentul, iar de 
mers la medic nici nu-mi puneam problema. 
Diagnosticul pe care medicii mi l-au dat în 
decursul anilor (cardiomiopatie hipertrofică 
neobstructivă) însemna o boală incurabilă, 
ceea ce nu justifica faptul că mă simţeam 
tot mai bine. 

Într-una din zile, la facultate, 
aveam o materie care trata şi subiectul 

bolilor de inimă. În urma cursului, 
impacientată de ceea ce am auzit, am 
întrebat-o pe profesoară ce se întâmplă cu 
o persoană care întrerupe tratamentul, 
având un diagnostic ca al meu. Neştiind că 
este vorba despre mine, în modul cel mai 
sincer, mi-a spus că este o boală incurabilă 
şi întreruperea tratamentului înseamnă 
agravarea situaţiei şi poate duce chiar la o 
moarte lentă. Când i-am mărturisit 

profesoarei că am acest 
diagnostic, am fost 
supusă unor investigaţii. 
Într-un mod surprinzător 
pentru medic, inima mea 
nu prezenta nici o urmă 
de boală, afirmând chiar: 
“Tu nu ai fost niciodată 
bolnavă de inimă, o 
persoană cu un 
asemenea diagnostic nu 
arată ca tine.” Ulterior, 

am dus acte medicale din decursul anilor 
ca să dovedesc minunea lui Dumnezeu. În 
urma celor văzute, dr. Branea (cardiolog) 
nu a putut decât atât să-mi spună: 
“Continuă să crezi în Dumnezeul tău şi să 
mergi la biserica ta”.  

Mă bucur că Dumnezeu, pe lângă 
faptul că mi-a confirmat că sunt vindecată, 
a pregătit şi un moment prielnic să fac de 
cunoscut şi medicilor minunea Lui. 
Această experienţă mi-a întărit credinţa şi 
de atunci L-am simţit pe Dumnezeu mai 
aproape de inima mea.  

Îl iubesc şi-I mulţumesc pentru 
unul din modurile prin care mi-a 
demonstrat că sunt în palma Lui! 

 

 Loredana Marcu 


